

RCCSE中文OA学术期刊类核心期刊

ISSN: 2160-7567 Volume 14, Number 12, December 2024

Hans 汉斯

应用物理

Applied Physics

Ying Yong Wu Li

2024年12月14卷12期



<https://www.hanspub.org/journal/app>

TABLE OF CONTENTS

目 录

钙钛矿/硅叠层太阳能电池：见解与展望
Perovskite/Silicon Tandem Solar Cells: Insights and Outlook
韦协利 753

基于 LSTM-ELM 模型的风电机组超短期功率预测研究
Research on Ultra Short Term Power Prediction of Wind Turbine Based on LSTM-ELM Model
王元强, 李家锋, 李秋鹏, 梁俊坚, 董家华, 苏长南, 汪步斌 765

金属电学探针高温接触传热特性研究
Study of High Temperature Contact Heat Transfer Characteristics of Metallic Electrical Probes
梁睿轩, 俞泓泽, 汤如俊, 彭斌, 张万里 772

热丝 CVD 法大批量制备金刚石涂层刀具工艺的温度场仿真优化
Simulation and Optimization of the Temperature Field for Mass Production of Diamond-Coated Tools via Hot-Filament Chemical Vapor Deposition
阮宇翔 779

光纤激光泵浦 PPMgLN 高效率 2.70 μm 光参量振荡器研究
Research on High-Efficiency 2.70 μm Optical Parametric Oscillator Pumped by Fiber Laser Based on PPMgLN
昌程程, 王子健 789

变流量与变压升的多功能低速回流风洞气动设计
Aerodynamic Design of Multi-Function Low-Speed Wind Tunnel with Variable Flow Rate and Variable Pressure Rise
耿子海, 张惠林, 赵峰, 张超, 陈钰婷 798

氟奋乃静的密度泛函理论研究
Study on Density Functional Theory of Fluphenazine
刘存海, 柳叶, 周鸣宇, 金靓婕 811

$H + DN (\nu = 0,1; j = 0) \rightarrow HD + N$ 及其同位素效应的量子 and 准经典动力学研究
Study on Quantum and Quasi-Classical Dynamics of Reaction $H + DN (\nu = 0,1; j = 0) \rightarrow HD + N$ and Its Isotopic Variants
顾殿雨, 王玉良, 郭云超, 孙江 823

二维耦合无序体系量子扩散的周期性振荡
Periodic Oscillations of Quantum Diffusion in Two-Dimensional Coupled Disordered Systems
陆箐松, 黄宇, 陆艳艳 832